
 

 

 

  

Przewodniczący Konferencji Rektorów Akademickich Szkół Polskich 

Prof.  zw. dr hab.  Wiesław Banyś 

 

 

 

 

Szanowny Panie Profesorze, 

 

 W nawiązaniu do dzisiejszej rozmowy telefonicznej, podaję niżej propozycje 

niektórych kwestii do rozważenia podczas spotkania w dniu 11 stycznia. 

 

i)      sposób przeprowadzenia podwyżek. Proponujemy, aby wspólnie namawiać  

MNiSW do przyznania kwotowej podwyżki jedynie dla pracowników 

zatrudnionych w pierwszym miejscu pracy. Można zrobić ograniczony wyjątek dla 

PWSZ, w postaci (powiedzmy) ¼ kwoty dla innych pracowników tam 

zatrudnionych. 

Proponujemy także, aby podwyżki w poszczególnych uczelniach były uzgadniane 

przez kierownictwa uczelni ze związkami zawodowymi, przy przyjęciu zasady 

podwyższenia wynagrodzeń jedynie dla zatrudnionych na pierwszym miejscu 

pracy. W najbliższy piątek podamy bardziej konkretne propozycje. 

 

ii)      Wspólne wystąpienie KSN i KRASP w sprawie funduszu socjalnego, do 

MNiSW, o powrót do poprzedniej wersji (z niezbędnymi modyfikacjami)  w tym 

względzie rozporządzenia o gospodarce finansowej w uczelniach publicznych. 

 

iii)       Sprawa wsparcia starań KSN o przeprowadzenie takich zmiany prawne, które 

umożliwią efektywne zawieranie ponadzakładowego układu zbiorowego pracy. 

 

iv)       Sprawa zaprzestania marnotrawienia pomocy publicznej – zaprzestanie 

przyznawania dotacji publicznych    szkołom publicznym. 

  

Z poważaniem 

     
 

 

                                                           Prof.  dr hab. Edward Malec 
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